



## **Protokoll styrelsemöte den 11 maj 2017 kl. 18:00, Uncle Joe's**

Närvarande:

Birgitta Siltberg  
Håkan Engström  
Robert Gustafsson  
Christina Sander  
Dan Segerlund

### **§ 1 Mötets öppnande**

Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.

### **§ 2 Fastställande av dagordningen**

Dagordningen fastställdes.

### **§ 3 Val av mötessekreterare och justerare**

Till mötessekreterare utsågs Christina och att justera dagens protokoll Håkan.

### **§ 4 Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes.

### **§ 5 Team Gotland**

Team Gotland ska delta i distriktsmatcher i Stockholm och Håkan och Mikael J åker med laget. Håkan bokar resan via Rosen. Till hösten planeras en resa till bowlinggymnasiet i Nässjö. En beräkning av kostnaderna för de två aktiviteterna gjordes. Birgitta skissar på en ansökan om bidrag från Idrottslyftet och ber Stånga att göra ansökan i Idrott Online (måste göras av förening).

### **§ 6 Rapporter**

- a) Utbildning  
Håkan kommer att gå Steg 3- utbildningen.
- b) Serier  
Birgitta informerade om vilka klubbar som anmält intresse för de olika serierna. Några saknas ännu, men förhoppningsvis blir det en serie med och en utan handicap.
- c) Tävlingar  
Final i Måndagsklubben den 15 maj. Helgen 19-21 maj blir det final i Junior League och GP-Touren.
- d) Ungdom  
Se § 7.
- e) Rekrytering  
Inget att rapportera.
- f) Hemsidan  
Inget att rapportera.
- g) Ekonomin  
Se § 8

## **§ 7 Team Talang**

Bestämdes att förbundet nominerar Angelica Levin.

## **§ 8 Årsmötet 1 juni**

1. Motion från Gotlandspärlan. Bestämdes hur förbundsstyrelsen ska ställa sig. Robert deltog inte i beslutet.
2. Förbundsstyrelsen egna förslag. Bestämdes hur förslaget om årsavgift ska se ut, samt hur hög avgiften bör vara. Vidare bestämdes att tidigare förslag om bidrag till ungdomslicenser bör vara kvar.
3. Budgeten för 2017/2018 diskuterades och hur högt budgetunderskott som kan accepteras (max 40 000 kr). Satsningar ska göras på såväl ungdomar som seniorer.
4. Diskussion om övrigt inför årsmötet, bl.a. vilka frågor som bör tas upp efter själva årsmötet. DM och ev. prispengar är en fråga. Vilka lokala serier som ska genomföras (två 4-manna, 5-manna?) och ev. slutspel. Från flera föreningar har framförts önskemål om att i sista omgången i Gotlandsserien och ev. slutspel tillämpa begränsningar i deltagande för de som spelar i de nationella serierna (jfr reglerna i Blå Boken för F-lag). Önskemål om utbildning bör tas upp.

## **§ 9 Övriga frågor**

Dan gör en lista på vad han tror är gotlandsrekord. Listan presenteras för klubbarna efter sommaren.

## **§ 10 Nästa möte**

Nästa möte bestäms i samband med årsmötet.

Birgitta Siltberg  
ordförande

Christina Sander  
mötessekreterare

Håkan Engström  
justerare